

THE CORPORATION OF THE TOWN OF HEARST

Minutes of the special meeting of Council held on November 26, 2015 at noon in the Municipal Council Chambers at the Town Hall, 925 Alexandra Street, Hearst, Ontario.

Present:	Mayor	Roger Sigouin
	Councillor	André Rhéaume
	Councillor	Daniel Lemaire
	Councillor	Conrad Morin
	Councillor	Gérard Proulx
	Councillor	Claude Gagnon
	Councillor	Raymond Vermette

Staff:	CAO	Monique Lafrance
	CAO in Training	Yves Morrissette
	Clerk	Janine Lecours
	Director of Engineering Services	Yves Léonard
	Public Works Foreman	Michel Poliquin

Adoption of the Order of Business

Resolution No. 422-15

Proposed by: Councillor Raymond Vermette
Seconded by: Councillor Conrad Morin

BE IT RESOLVED that Council hereby waives the rules of procedures and that this special meeting of Council be hereby opened at 12:00 p.m. to consider the following items :

- a) Municipal financial portion of the Johnson's Lake Trail Connecting Link project;
- b) Presentation of options for the recycling system.

CARRIED

Municipal financial portion of the Johnson's Lake Trail Connecting Link project

Resolution No. 423-15

Proposed by: Councillor Gérard Proulx
Seconded by: Councillor Claude Gagnon

WHEREAS further to By-law No. 81-15, Council has authorized an agreement with the National Trails Coalition for funding of the Johnson's Lake Trail Connecting project, at the rate of 50% of the project cost, and

WHEREAS tenders for the undertaking of the project were received, for the total project cost of \$103,822.50, and

WHEREAS the Municipal Engineer has made adjustments in order to lower the project costs,

BE IT RESOLVED that Council hereby authorizes the undertaking of the Johnson's Lake Trail Connecting Link project, totaling \$49,876.75 of which \$24,750 is to be paid by the National Trails Coalition and \$25,126.75 is to be paid by the Town, said expense to be financed from the General Fund.

CARRIED

Presentation of options for the recycling system

Yves Morrissette gives a detailed presentation on all 11 options for the recycling and waste collection program to be adopted at the December 8, 2015 meeting of Council.

Adjournment

Resolution No. 424-15

Proposed by: Councillor André Rhéaume
Seconded by: Councillor Daniel Lemaire

BE IT RESOLVED that this special meeting of Council held on November 26, 2015 be adjourned at 12:53 p.m.

CARRIED

Mayor

Clerk

DRAFT

Le présent document compte 2 pages

LA CORPORATION DE LA VILLE DE HEARST

Procès-verbal de la réunion extraordinaire du Conseil tenue le 26 novembre 2015 à midi en la salle du Conseil de l'Hôtel de ville, située au 925, rue Alexandra, Hearst, Ontario.

Présents:	Maire	Roger Sigouin
	Conseiller	André Rhéaume
	Conseiller	Daniel Lemaire
	Conseiller	Conrad Morin
	Conseiller	Gérard Proulx
	Conseiller	Claude Gagnon
	Conseiller	Raymond Vermette

Personnel:	AEC	Monique Lafrance
	AEC en formation	Yves Morrissette
	Greffier	Janine Lecours
	Directeur des services d'ingénierie	Luc Léonard
	Contremaître des travaux publics	Michel Poliquin

Adoption de l'ordre du jour

Résolution no. 422-15

Proposée par: Conseiller Raymond Vermette
Appuyée par: Conseiller Conrad Morin

QU'IL SOIT RÉSOLU que le Conseil interrompe les règles de procédures et que cette réunion extraordinaire du Conseil soit maintenant ouverte à h afin de discuter des sujets suivants :

- a) Part financière municipale pour le projet de la voie de raccordement du sentier du lac Johnson;
- b) Présentation des options pour le programme de recyclage et de collecte de déchets.

ADOPTÉE

Part financière municipale pour le projet de la voie de raccordement du sentier du lac Johnson

Résolution no. 423-15

Proposée par: Conseiller Gérard Proulx
Appuyée par: Conseiller Claude Gagnon

CONSIDÉRANT QUE suite à l'arrêté municipal No. 81-15, le Conseil a autorisé une entente avec la Coalition nationale sur les sentiers pour le financement du projet de raccordement du sentier du lac Johnson, au taux de 50% du coût du projet, et
CONSIDÉRANT QUE des soumissions pour la réalisation du projet ont été reçues, pour un coût de projet total de 103 822,50 \$, et
CONSIDÉRANT QUE l'ingénieur municipal a fait des ajustements afin de baisser les coûts du projet,

QU'IL SOIT RÉSOLU que le Conseil autorise d'entreprendre le projet de raccordement du sentier du Lac Johnson, au montant totalisant 49 876,75\$ dont 24 750 \$ seront versés par la Coalition nationale sur les sentiers et 25 126,75\$ seront défrayés par la Ville, lesdites dépenses à être financées du Fonds d'exploitation.

ADOPTÉE

Présentation des options de programme de recyclage et de collecte de déchets

Yves Morrissette fait une présentation détaillée sur les 11 options possibles pour le programme de recyclage et de collecte des déchets qui doit être adopté à la réunion du conseil le 8 décembre 2015.

Fermeture de la séance

Résolution no. 424-15

Proposée par: Conseiller André Rhéaume

Appuyée par: Conseiller Daniel Lemaire

QU'IL SOIT RÉSOLU que cette réunion extraordinaire du Conseil tenue le 26 novembre 2015 soit maintenant levée à 12h53.

ADOPTÉE

Maire

Greffier